
Referat - Medlemsmøde 2025

Medlemsmøde afholdes onsdag d. 26.02.2025 kl. 20.00 i hallen i Østjysk klatreklub på 
adressen Søndergårdsallé 24, 8700 Horsens. 

1.
Husk at hænge reb op efter førstemandsklatring så klubben er klar til børne og junior klatring 
samt til nye klatre der ikke klatre førstemandsklatring.

Hvis der hænger reb på alle ruter (uden overhæng) vil reb med stor sandsynlighed blive 
hængt op igen.
Populære ruter vil have slidt reb hvis reb ikke er i rotation i klubben som det er nu.

I klubben er der nu over 20 reb hvor der før var 15 reb. 

2.
Fonde.
Hvad skal vi søge midler til?

- Nye hjelme. 
- Andre typer ture. (Så det ikke altid er til Bornholm) (Hvor der er alle typer klatring).
- Klubben kunne arrangere ture hvor hele klubben er med så børn og voksne deltager 

sammen på en tur. Dette kunne være i Allinge hallen så alle kan komme afsted 
samme. Dette kunne også være camping, en hytte eller andet med lidt mere komfort. 
Dette kunne være en august/september tur. Det vigtige er at hele klubben får en tur 
sammen hvor fællesskab er i fokus.
Dette kunne også være en aften med fællesspisning for at få fællesskab i fokus på 
tværs af alder i klubben.
Det er vigtigt at finde formen så der er så mange som muligt der deltager.
En tur til Viborg kan også være en mulighed for en fællesskabstur.

Der er brug for en til at hjælpe Asger med at søge hvis det skal være.
- Anna vil gerne hjælpe Asger med det.

En idé er at gøre det mere simpel og alene skrive ud på Facebook at der laves en fælles 
dag/aften hvor der øves teknik, moonboard, tages til Viborg m.v. på tværs af alder i klubben.

2.
Kommunikationsudvalg sidder Asger selv med. Asger vil gerne have hjælp til det grafiske 
når der skal laves plakater, hjemmeside m.v.

Mette ønsker flere plakater med forskellige konkurrencer, klatreniveau, 
forbundsarrangementer. 
Michael finder ud af om forbundet fra plakater til klubben.



3.
Konkurrencer

Mette ønsker at der er greb m.v. i klubben der modsvarer de greb m.v. der bliver brugt til 
konkurrencer.
Rutebyggerne vil gerne bygge ruter der modsvarer ønsker fra medlemmer.
Klubben er for bredden/flertallet og flertallet klatrer ikke konkurrenceruter og det vil være 
ærgerligt at bruge grebsbudget på udstyr der kun er ganske få der kan klatre på.

Der er stor ros til klubbens rutebygger.

4.
Rute gradering.

Der ønskes ruter med nemmere gradering

Referent: Torben Jørgensen 
 


